
Zpráva o činnosti Komise místní části Vésky za I. čtvrtletí 2013 
___________________________________________________________________________ 
 
 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
     V I. čtvrtletí 2013 se uskutečnila 3 zasedání komise.  
 

 
Člen komise 7.1. 4.2. 4.3. 

Přítomen 
celkem 

Nepří-tomen 
omluven 

Nepříto-men 
neomluven 

 
František Tatařík A A A 3 0 0 

 
PhDr. Ivo Frolec A O A 2 1 0 

 
Petr Sladký A A A 3 0 0 

 
Vítězslav Havránek A A A 3 0 0 

Mgr. Ing. Miroslav Kliment 
Pijáček A A A 3 0 0 

 
Mgr. Jarmila Hrobařová A A A 3 0 0 

 
Tomáš Švejcar O A A 2 1 0 

 
Vladimír Bistrý A A A 3 0 0 

 
Ing. Michela Křiváková O A A 2 1 0 

 
Monika Surá, tajemnice A A A 3 0 0 

  
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 
 
Hosté: Ing. Martin Ševčík (APR) – 7. 1. 2013 
             

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
       Komise -  projednala následující záležitosti:  
1/1/13/VE – pan Ing. Martin Ševčík z odboru APR seznámil MK s návrhy změny v územním 
plánu. MK nemá k návrhu změny územního plánu připomínek a souhlasí s návrhem pana 
místostarosty Ing. Procházky na dopravní napojení ploch výroby „TOPDOORS“ v k.ú. Vésky 
na silnici I/50H – info, splněno 
2/1/13/VE – MK souhlasí s úhradou opravy kapličky sv. Anny z prostředků komise – splněno 



3/1/13/VE – MK schvaluje připomínky k jízdním řádům ČD a ČSAD pro rok 2012/2013 – 
splněno 
4/1/13/VE – MK žádá o opravu světla v ulici Květinová sloup č. 70 a v ulici Na Mrmově 
sloup č. 60 – splněno 
5/2/13/VE – odpověď na dotaz Ing. Durďákové zpracovala Ing. Křiváková. Odpověď zaslána 
e-mailem – splněno 
6/2/13/VE – MK doporučuje v měsíci březnu provést renovaci písku na dětském hřišti u 
vlakového nádraží a zároveň provést nutné opravy oplocení – Obdrželi jsme odpověď od 
OŽP – ve sledování 
7/2/13/VE – usnesení MK – v návaznosti na bod 40/11/12/VE MK souhlasí s tím, že z jejích 
prostředků bude převedena částka ve výši 100 000,- Kč do rozpočtu organizace MŠ 
Svatováclavská a to účelově na opravy umývárek na MŠ Míkovice – splněno 
8/2/13/VE – MK souhlasí s převedením částky 170 000,- Kč na odbor školství a sportu na 
účelovou opravu hřiště ve Véskách v roce 2013 – splněno 
9/3/13/VE – MK navrhuje provést opravu zvonice v ulici Na Dědině z prostředků MK, 
celková částka nepřesáhne 20 000,-Kč – ve sledování 
10/3/13/VE – MK navrhuje provést opravu pietního místa v ulici Na Dědině z prostředků 
MK, celková částka nepřesáhne 20 000,-Kč – ve sledování 
11/3/13/VE – MK upozorňuje OŽP na neodborné ošetření stromů řezem na břehu Olšavy, při 
cestě k fa TOPDOORS. Hlavně u domu ul. Zámostí čp. 134. Podle informací obyvatel měl 
ořez provést Agrokomplex Kunovice, a.s. – splněno 
12/3/13/VE – MK upozorňuje na nedostatečné odvádění povrchových vod v úseku 
cyklostezky Sady – Vésky, především v úseku začátku a konce cyklostezky z důvodů 
nevhodné úpravy odtokových žlabů směrem k fa TONJA v Sadech – obdrželi jsme odpověď 
od OD 
13/3/13/VE – MK souhlasí se spoji MHD, které byly navrženy OD, tj. přidání spoje ve 21:00 
v pracovní dny a ve 22:40 o víkendech – splněno 
14/3/13/VE – MK navrhuje přejmenovat zastávku „Vésky“ na zastávku „Vésky, střed“ - 
splněno 

 
III. Zp ůsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 

Nebyly uloženy žádné úkoly 
   

IV. Doporučení a návrhy komise 
 

V. Plán práce na II. čtvrtletí 2013 

08. 04. 2013 v 19:00 hod. 

06. 05. 2013 v 19:00 hod. 

03. 06. 2013 v 19:00 hod. 

 
Předseda MK Vésky František Tatařík 

 

Zapsala tajemnice MK Vésky Monika Surá 


